
 خبر برگزاري دربي تهران در كش�ور همسايه 
اگرچه از س�وي رئيس فدراس�يون فوتبال در 
گفت وگو با »جوان«تكذيب ش�د، اما انتش�ار 
اهداف تيم ها و مسئولان ايراني از طرح چنين 
مسئله اي همه را به فكر فرو برد. شايد در نگاه 
نخست بحث درآمدزايي و بليت 100 دلاري براي 
برخي آقايان افتخاري بزرگ به نظر برسد، ولي 
بايد حواسمان باشد كه قرار است چه چيزهايي 
فداي اي�ن درآمدزايي فرضي و تخيلي ش�ود!

در روزهايي ك��ه آوازه تعميرات گس��ترده و البته 
بدموقع ورزش��گاه آزادي می توان��د بهانه خوبي 
باش��د براي تبعيد تيم هاي ايراني حاضر در ليگ 
قهرمانان آسيا به زمين بي طرف، خبر انتقال دربي 
پرسپوليس و استقلال به دوحه قطر چالش برانگيز 
ش��ده اس��ت. ادعاي مج��ري برنام��ه تلويزيوني 
»ورزش��گاه« كمي عجيب بود، منتها خيلي زود 
معلوم شد خبر واقعيت دارد و فدراسيون مذاكراتي 
نيز در اين زمينه انجام داده است. بااين حال مهدي 
تاج روز گذشته در گفت وگو با »جوان« برگزاري 
دربي در قطر را قوياً تكذيب ك��رد و آن را مغاير با 

منافع كشور خواند. 
       

مصوب��ه كنفدراس��يون آس��يا ب��راي برگزاري 
ديدارهاي تيم هاي ايراني و عربستاني در كشور 
ثالث لغو ش��ده اس��ت،  ولي همچنان نداش��تن 
زيرس��اخت هاي لازم به ويژهVAR، دستاويزي 
شده براي آنكه طرح هاي عجيب و غريبی به ذهن 
مديران فوتبالي برس��د و آن را تا مرحله اجرا نيز 
پيش ببرند. گفته شده در مذاكره اخير تاج با شيخ 
حمد، رئيس فدراسيون فوتبال قطر، طرفين در 
خصوص برگزاري دربي ايراني در دوحه به توافق 

رس��يده و حتي ش��يخ حمد تأكيد كرده كه اين 
ديدار در ورزشگاه لوسيل )ورزشگاه ميزبان فينال 

جام جهاني( برگزار خواهد شد. 
حال آنكه پيگيري هاي خبرنگار »جوان« حاكي از 
آن است كه علت مطرح شدن چنين طرحي در ديدار 
اخير تاج و شيخ حمد، درخواست مديران دو باشگاه 
پرس��پوليس و استقلال بوده اس��ت. در واقع آينده 
نامعلوم ورزش��گاه آزادي، برگ��زاري ديدارها بدون 
تماشاگر، نداشتن VAR و همچنين عدم پرداخت 
حق پخش تلويزيوني از جمله عللي اس��ت كه آنها 
را به صرافت برگزاري دربي در قطر انداخته اس��ت. 
بااين حال به نظر مي رسد آقايان در طرح درخواست 
خود كوچك ترين اهميتي به زير سؤال رفتن منافع 
ملي، شأن هواداران ايراني و به خطر افتادن اعتبار 

فوتبال كشورو مسائل سياسی نداده اند! 
       

الگو ق��رار دادن ليگ هاي معتب��ر فوتبالي براي 
پيش��رفت فوتبال كار بدي نيست، اما بهتر است 
قبل از هر مذاكره و مطرح كردن هر درخواس��ت 
تحقيرآميزي، ابتدا شرايط فوتبالمان را قدري به 
ليگ هاي خارجي نزديك كنيم و بعد هوس انتقال 
بازي هاي مهم به ساير كش��ورها به سرمان بزند. 
در سال هاي گذش��ته برخي جدال هاي حساس 
اروپايي به ميزبان عربستان برگزار شده اند. سود 
كلان اقتصادي و درآمدهاي هنگفت، پاس��خي 
است كه س��ران اروپايي به منتقدان اين مسئله 
مي دهند. حال يك نفر از مديران وطني بپرس��د 
فوتبال ما چه شباهتي به ليگ هاي مطرح جهان 
دارد كه فكر برگزاري دربي در كشور همسايه به 

ذهن تان خطور كرده است؟
شايد س��كوهاي آزادي در حال حاضر وضعيت 

اسفباري داشته باش��ند، اما تا همين چند وقت 
پيش هواداران با جان و دل و از جاي جاي ايران 
خودش��ان را به ورزش��گاه آزادي مي رساندند و 
س��ختي هاي راه را به جان مي خريدن��د تا تيم 
محبوب شان را تش��ويق كنند. متأسفانه همان 
هوادار دوآتشه  ديگر جايي در معادلات مديران 
ندارد. بح��ث خريد بازيكن و مرب��ي گرانقيمت 
كه مي شود مديران س��نگ هوادار و شادي دل 
آنها را به س��ينه مي زنند، ول��ي همزمان ترجيح 
مي دهند دربي را از تهران به دوحه انتقال دهند 

تا درآمدزايي كنند. 
كدام درآمدزايي؟ با چه معيار و برنامه اي قرار بود 
در دوحه پ��ول هنگفتي نصي��ب تيم هاي ايراني 
ش��ود؟ فروش دلاري بلي��ت، گرفتن حق پخش 
تلويزيوني و استفاده بهينه از تبليغات محيطي؛ 
اينها مواردي است كه مانور زيادي روي آن داده 
شده، اما بر فرض محقق شدن اين برنامه ها، كدام 
مديريت كارآمد و حرفه اي قرار است اين حجم از 
درآمد را صرف حل مشكلات سرخابي ها و نجات 
آنها از بحران هاي متعدد كن��د؟! اگر اين درآمد 
فرضي هم به سرنوشت بودجه هنگفت ميلياردي 
قبلي دچار شود، چه كسي جواب مردم و هواداران 
را خواهد داد؟ هرچند با حضور ايراني هاي پرشمار 
مقيم حاشيه خليج فارس صندلي هاي ورزشگاه 
لوسيل خالي نمي ماند، ولي سهم هواداران داخل 
ايران كه اغلب اقش��ار ضعيف جامعه هس��تند از 

بليت هاي 100دلاري چه مي شود؟ 
ديگر همه مي دانند ما امكانات حرفه اي فوتبال را 
نداريم. با اينكه روز گذش��ته خبر تأييد ورزشگاه 
آزادي و نقش جهان از س��وي ای اف س��ی براي 
ديدارهاي آسيايي منتشر شد، اما هنوز در بحث 

VAR اندرخم يك كوچه ايم. تأكيد مس��ئولان 
آس��يا بر برگزاري ديدارهاي لي��گ قهرمانان با 
استفاده از سيستم كمك داور ويدئويي باعث شده 
 VAR مقامات ورزش كشور به تكاپوي استفاده از
اجاره اي بيفتند. البته اين صحبت ها نيز فعلًا در 
حد وعده وعيد بوده و به مرحله اجرا نرسيده است، 
ولي انتقال دربي به قطر، آن هم به خاطر نداشتن 
تجهيزات، يك شكست بزرگ براي كشور و يك 
ناكامي ديگر براي مديران پرمدعاي فوتبالي است. 
درحالي كه ساير كشورهاي آسيا براي پيشرفت و 
بزرگ جلوه دادن خود هر كاري  مي كنند، مديران 
فوتبالي ما خلاف منافع ملي و اعتبار فوتبال قدم 
برمي دارند. درس��ت اس��ت كه بحث حق پخش 
همچنان مرتفع نش��ده اس��ت، ولي قرار نيست 
اين موضوع را به خارج از كش��ور بكشانيم و براي 
گرفتن آن دست به دامن بازي در كشور خارجي 
شويم. از طرفي اگر بي كفايتي هاي هميشگي در 
اين رشته نبود، الان مجبور نبوديم نگران نداشتن 
دوربين هاي VAR باشيم. ضمن اينكه در صورت 
برگزاري درب��ي در قطر چطور مي توانس��تيم از 
حضور داوران ايراني استفاده كنيم؟ مگر چند داور 
شاغل در ايران دوره هاي مربوط به اين سيستم را 

گذرانده و مدرك آن را گرفته اند؟ 
فوتبال به يك صنعت پولساز تبديل شده و شكي 
در اين زمينه نيست. منتها موفقيت در اين صنعت 
نيازمند مديران كارآمد و لايق است تا با تصميمات 
هوشمندانه و حرفه اي خود پول را به باشگاه ها و 
كشور تزريق كنند. فاكتوري كه متأسفانه فوتبال 
ايران از آن بي بهره است و مديران ما تنها از حيث 
تصميمات عجولانه، دردسرساز و پرحاشيه زبانزد 

خاص و عام هستند!
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دغدغهميزبانيليگقهرمانان
پرونده بازي در زمين بي طرف بسته شد؟ اين نخستين سؤالي است كه 
بعد از توافقات انجام شده بين مسئولان ايران و عربستان مطرح مي شود. 
بعد از توافقات انجام شده بين تاج و السمحل، رؤساي فدراسيون هاي 
ايران و عربستان همه نگاه ها به كنفدراسيون فوتبال آسيا بود كه اين 
پرونده را براي هميشه مختومه اعلام كند. اتفاقي كه سرانجام چند روز 
قبل رخ داد و ای اف سی رسماً تأكيد كرد كه دو تيم مي توانند در خانه 
از يكديگر پذيرايي كنند. با اين وجود تأييديه رس��مي كنفدراسيون 
فوتبال آسيا هم نتوانست دغدغه ها را در اين زمينه كم كند و نگراني ها 
از بازي در زمين بي طرف همچنان به قوت خود باقيست و چه بسا بيشتر 

هم شده باشد!
تا ديروز ايران مي توانست مدعي باشد و عربستان را محكوم كند كه با 
نگاهي مغرضانه بحث بازي در زمين بي طرف را پيش كشيده و از حضور 
در ايران سرباز مي زند. امروز اما بيم آن مي رود كه نه بهانه هاي سياسي 

كه ايرادات فني و زيرساختي فوتبال ايران را از ميزباني محروم كند. 
زمان زيادي تا آغ��از رقابت هاي ليگ قهرمانان باقي نمانده اس��ت، اما 
برخلاف تمام وعده هاي داده ش��ده هنوز هيچ يك از اس��تاديوم هاي 
ورزشي ايران شرايط استفاده از VAR را ندارند و اين جدا از وضعيت 
نابسامان ورزشگاه آزادي است كه بعد از گذشت چهار هفته از رقابت هاي 
ليگ هنوز شرايط ميزباني از تماش��اگران داخلي را ندارد، چه برسد به 

ميزباني از حريفان نماينده هاي ايران در ليگ قهرمانان آسيا! 
البته ای اف سی در مرحله نخست ورزش��گاه هاي آزادي و نقش جهان 
اصفهان را تأييد كرده است، اما اين به معناي پايان كار نيست و بي شك 
در صورتي كه اين دو ورزش��گاه نتوانند ش��رايط لازم براي اس��تفاده 
از كمك داور ويدئوي��ي را فراهم كنند، نمي توانن��د ميزبان بازي هاي 
نماينده هاي ايران در ليگ قهرمانان باش��ند، چراكه حضور و استفاده 
از VAR طبق قوانين كنفدراس��يون فوتبال آس��يا در ليگ قهرمانان 
اجباري است. مسئله اي كه ای اف س��ی را بر آن داشت تا ادوات و ابزار 
لازم براي بهره برداري از اين تكنولوژي را براي كشورهايي چون ايران 
كه در اين زمينه تا به امروز ناكام بودند، مهيا كند. با اين وجود با گذشت 
روزها از مطرح شدن اين مسئله هنوز هيچ گزارش رسمي و مثبتي در 
خصوص مهيا شدن زيرساخت ها براي استفاده از كمك داور ويدئويي 
منتشر نشده و همين مس��ئله براي نگراني جامعه فوتبال كافي است، 
چراكه بي ترديد هيچ يك از تيم هاي حاضر در ليگ قهرمانان تن به بازي 
در استاديومي نمي دهند كه شرايط استفاده از VAR را ندارد. هرچند 
كه بعيد نيست قبل از اعتراض تيم هاي باشگاهي، كنفدراسيون فوتبال 

آسيا در اين خصوص تصميم گيري كند. 
دور از انتظار نيس��ت كه باش��گاه هايي چون النصر، الاتح��اد، الهلال و 
الدحيل كه هزينه هاي هنگفت ميليارد دلاري كرده اند حاضر به بازي 
در استاديوم هايي نشوند كه به لحاظ زيرساختي مشكل دارند و شرايط 
اس��تفاده از كمك داور ويدئويي و حتي پذيرايي از تماشاگران )آزادي 
كه در دست تعمير اس��ت( را ندارند، خصوصاً كه عربستاني ها روي برد 
تبليغاتي خريد هاي هنگفت خود نيز حس��اب ويژه اي ب��از كرده اند و 
زيرساخت هاي فوتبال ايران نمي تواند خواسته هاي آنها را برآورده كند. با 
اين حال اين مسئله خواسته هاي احتمالي عربستاني كه به طور لفظي نيز 
بيان شده، نيست. مسئله اهمال كاري در مهيا كردن زيرساخت هاي لازم 
جهت استفاده از كمك داور ويدئويي و اخذ مجوز لازم از كنفدراسيون 
فوتبال آس��يا جهت ميزباني در ليگ قهرمانان است كه در آستانه آغاز 
دور جديد اين رقابت ها نگران كننده شده است. نگراني كه انتظار مي رود 
هرچه زودتر با مهيا كردن شرايط توسط آقايان مسئول برطرف شود تا 

شاهد ميزباني نماينده هاي ايران در ليگ قهرمانان آسيا باشيم.
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عبور از رقيب سنتی در آستانه كسب هشتمين توپ طلا

ادامهدرخششهايمسي
درسطحملي

مس��ي همچنان روي دور اس��ت، آن هم در ش��رايطي كه روزش��مار 
بازنشستگي رقيب ديرينه او در عربس��تان آغاز شده است. درست در 
روزهايي كه نام رونالدو بعد از دو دهه در ليست نامزدهاي كسب توپ 
طلا ديده نمي شود، مس��ي به رغم ترك پاري س��ن ژرمن و حضور در 
اينترميامي، همچنان يك��ي از مدعيان اصلي معتبرترين جايزه فردي 
فوتبال دنياست. هرچند بس��ياري بر اين باورند كه توپ طلاي امسال 
سهم بچه غول است، اما با وجود موفقيت هاي هالند در منچسترسيتي 
از قهرماني مسي با آرژانتين در جام جهاني و ادامه درخشش هاي او در 
سطح ملي و باشگاهي نيز نمي توان به اين سادگي ها عبور كرد كه اگر 
غيراز اين بود نام مس��ي برخلاف رونالدو در فهرس��ت 30نامزد نهايي 

كسب توپ طلا قرار نمي گرفت!
دارنده هف��ت توپ طلاي بهتري��ن بازيكن دنيا نه فقط ب��ا حضورش در 
اينترميامي اين باشگاه گمنام را متحول و آن را بعد از 12 باخت پي در پي 
از بحران خارج كرد كه علاوه بر ادامه مس��ير موفقيت در رده باشگاهي، 
در تيم ملي آرژانتين نيز همچنان يك س��تاره اس��ت. مسي در شبي كه 
تيم ملي فوتبال آرژانتين در نخس��تين گام در مقدماتي رقابت هاي جام 
جهاني 2026 برابر اكوادور به ميدان رفت، تك گل تيمش را به ثمر رساند 
تا اكوادور با قبول باخت يك بر صفر ميدان را ترك كند. تك گل مس��ي 
برابر اكوادور تنها برد آرژانتين را به دنبال نداشت، بلكه عبور فوق ستاره 
آلبي سلسته از رقيب پرتغالي خود را نيز در پي داشت. مسي با اين گل در 
به ثمر رسيدن 157 گل ملي تأثيرگذار شد، يعني در گلزني و پاس گل، در 

نتيجه از كريستيانو رونالدو با 156 گل و پاس گل عبور كرد. 
       

ستاره آلبي سلسته از همه خواست تا قهرماني دوره گذشته جام جهاني را 
فراموش كنند. مس��ي بعد از برد مقابل اكوادور تلويحاً به هم تيمي هايش 
هشدار داد مغرور نش��وند: »در دو بازي دوس��تانه قبلي و مصاف با اكوادور 
مشخص شد ما اصلًا در گروه آساني قرار نداريم و نبايد به خاطر افتخارات 
سال قبل، خيالمان از صعود راحت باش��د. پيروزي خيلي خوبي بود. همه 
مي دانيم كه اگر لحظه اي غفلت كنيم، حريفان از روي ما رد خواهند شد. 
بازي هاي زيادي مثل اين ديدار در پيش خواهد بود و قطعاً در آينده شكست 
هم خواهيم خ��ورد. بايد خودمان باش��يم و در هر بازي ت��ا آخرين لحظه 
بجنگيم. از زمان آمدن اسكالوني، يك لحظه استراحت نكرده ايم و فقط به 
پيروزي انديشيده ايم. از همه ماه هاي اخير بعد از قهرماني در جام جهاني 
بس��يار لذت برديم، ام��ا كاري كه انجام دادي��م براي گذش��ته   و به تاريخ 
پيوسته اس��ت. ما بايد به جلو نگاه كنيم. اين تيم قرار نيست آرام بنشيند. 
احساس بسيار خوبي داشتم. بازي بسيار فيزيكي و سخت با اكوادور داشتيم. 

اواخر بازي كمي خسته بودم و خواستم تعويض شوم.«
       

عملكرد خوب مهاجم 36 ساله، تمجيد سرمربي آرژانتين را نيز به همراه 
داشت. مسي از زماني كه به اينترميامي پيوسته، در 11 بازي 9 گل به 
ثمر رسانده است. ليونل اسكالوني از اينكه همچنان مي تواند از حضور 
مسي استفاده كند، خوشحال است: »قبل از بازي با مسي صحبت كردم 
و او گفت كه براي بازي كردن مشكلي ندارد. در واقع او تا جايي كه بتواند 
براي تيم ملي بازي خواهد كرد. براي ما، فقط اين واقعيت كه او در زمين 
اس��ت، اهميت دارد. اگر نگراني براي مصدوميت وجود نداشته باشد، 
دليلي براي استراحت دادن به او نداريم. او الان در جايي بازي مي كند 
كه آنها او را دوست دارند و من هميشه مي گويم كه مسي وقتي در زمين 
فوتبال است، بايد خوشحال باشد. صرف نظر از كشور يا شهري كه در 
آن است، لئو بايد فوتبال بازي كند و احساس راحتي و خوشي كند. « 
تيم ملي آرژانتين دومين دي��دارش را در مقدماتي جام جهاني مقابل 

بوليوي برگزار خواهد كرد.

شميم  رضوان

غيبت در ليست بهترين هاي دنيا 

ازدروديواربرايرونالدوميبارد!
ليست نامزدهاي كسب توپ طلا اعلام شد، اما براي نخستين بار طي 
20 س��ال گذش��ته نام رونالدو در بين نامزدها ديده نمي شود. ستاره 
پرتغالي از سال 2003 همواره يكي از نامزدهاي كسب توپ طلا بوده 
و پنج مرتبه نيز موفق به كسب آن شده است، ولي اين بار نام او در بين 
30 نامزد نهايي ليست جايي ندارد! همانطور كه چندي پيش نيز پس 
از 19 سال، نامش در تركيب تيم منتخب سال فيفا قرار نگرفت. غيبتي 
كه نشان از پايان دوران سوپراستاري او در فوتبال دنيا دارد. دليلي كه 
شايد بهترين بهانه براي پوشيدن پيراهن النصر عربستان و بيزينس در 

واپسين سال هاي دوران حرفه اي بود. 
رونالدو كه از سال 2003 با درخشش در منچستريونايتد يك پايش به 
ليست نامزدهاي معتبرترين جايزه فردي دنياي فوتبال باز شد و بعد 
از آن هميشه يك پاي ثابت اين فهرست بود، حالا نه فقط جايي در آن 
ندارد كه شايد زين پس نظاره گر از دست رفتن تك تك ركوردهايش 
باشد! درست دو س��ال پيش در چنين روزهايي )11 شهريور( رونالدو 
در شرايطي كه 88 دقيقه از مصاف پرتغال برابر ايرلند سپري شده بود، 
دو گل به ثمر رس��اند تا با عبور از علي دايي با 109 گل  زده در س��طح 
ملي،  بهترين گلزن ملي تاريخ فوتبال لق��ب گيرد. حالابايد غم حضور 
نداشتن در جمع بهترين ستاره ها را تحمل كند. عدم حضور در ليست 
بهترين هاي دنيا اتفاقي نبود كه رونالدو و هوادارانش انتظار آن را نداشته 
باشند. بي شك اين سرنوشتي است كه روزي براي هر ستاره افول كرده 
فوتبال دنيا نوشته مي شود، اما همزماني اين اتفاق با شكسته شدن آقاي 

گلي جهان بي ترديد براي رونالدو سخت خواهد بود.

درهانگژوبهدنبالدفاع
ازعنوانقهرمانيهستيم

سرمربي تيم ملي واليبال در نشست خبري فدراسيون هاي اعزامي به 
بازي هاي آسيايي از حضور تيم اصلي در هانگژو خبر داد: »با توجه به 
اهميت مسابقات بازي هاي آسيايي براي ورزش ايران، طبيعي است كه 
وزارت ورزش و كميته ملي المپيك از م��ا بخواهند با همه توان به اين 
مسابقات اعزام ش��ويم. هرچند با توجه به فشردگي مسابقات واليبال، 
خواسته دروني ما اين نبود كه با همه توان راهي هانگژو شويم و تمايل 
داشتيم با تيم دوم يا تركيبي از بازيكنان اصلي و جوانان به ميدان برويم، 
ولي با توجه درخواستي كه از ما شده از قوانين تبعيت مي كنيم و با تيم 

اصلي به بازي هاي آسيايي مي رويم.« 
بهروز عطايي قبول دارد كه تيم ملي واليبال ش��رايط خوبي ندارد، اما 
تأكيد می كند كه به جاي واهمه داشتن از رويارويي با حريفان بايد براي 
كسب موفقيت تلاش كرد: »رقباي ما در بازي هاي آسيايي چين، قطر 
و ژاپن هستند. تيم هايي كه نسبت به آنها شناخت خوبي داريم و سعي 
مي كنيم از مقام قهرماني خود دفاع كنيم. ما تيم هماهنگ و منسجمی 
داريم كه مدتي اس��ت خوب بازي نمي كند. اما تمام ت��لاش ما بر اين 
اس��ت كه واليبال ايران را از اين وضعيت خارج كنيم. قطعاً مقصر من 
هستم و بايد تيم را به سمتي ببريم كه بازيكنان به بردن عادت كنند. 
بازيكنان از ش��روع بازي نگران باخت هس��تند. در بازي هاي آسيايي 
تيم هاي قدرتمندي مقابل ما بازي نمي كنند و همين موضوع مي تواند 
به ما كمك كند تا بچه ها به لحاظ روحي و رواني براي مسابقه انتخابي 

المپيك آماده شوند.«

تيم ملي فوتبال با برد مقابل بلغارستان به تهران بازگشت. اولين ديدار 
دوستانه تيم ملي در فيفادي ش��هريورماه در شهر پلوديف برگزار شد 
و شاگردان امير قلعه نويي با يك گل از س��د حريف گذشتند. بازي با 
بلغارها ششمين ديدار تيم ملي با سرمربيگري قلعه نويي بود و با گلي كه 
محمد محبي روي پاس سامان قدوس به ثمر رساند، پنجمين پيروزي 
متوالي يوزپلنگ ها با هدايت سرمربي ايراني به ارمغان آمد. طبق برنامه، 
تيم ملي سه شنبه در تهران به مصاف آنگولا مي رود. مربي تيم ملي در 
نشست خبري از دست دادن موقعيت هاي گل را ناراحت كننده خواند. 

آنتونيو مانيكونه، دس��تيار ايتاليايي قلعه نويي با تأكيد بر اين مسئله 
گفت: »بلغارستان تيم جوان و قابل احترامي است و فوتبال اين كشور 
تاريخ بزرگي دارد. اين پيروزي نتيجه خوبي براي ما بود. در فاز دفاعي 
خوب بوديم و در مجموع عملكردمان خوب بود، اما از فرصت هايي كه 
ساختيم ولي آنها را تبديل به گل نكرديم، ناراحتيم. دو سال و نيم پيش 
با تيم ملي سوئيس در صوفيه با بلغارستان بازي كرده بوديم. بايد بگويم 
تيمي كه با آن بازي كرديم از تيم آن سال بهتر بود. در پايان سال هدف 
بزرگي در جام ملت هاي آسيا داريم. تا آن زمان كار مي كنيم و روحيه 
و كار تيمي را بهتر خواهيم كرد. هدف بزرگي در جام ملت هاي آسيا 

داريم و به كارمان ادامه مي دهيم.«
 مصدوميت سنگربان شماره يك اصلي ترين چالش ايران در بلغارستان 
بود. عليرضا بيرانوند هنگام پرتاب توپ دچار مصدوميت از ناحيه كشاله 
ران شد و شرايطش به گونه اي بود كه يك تعويض اجباري روي دست 
سرمربي گذاشت. به گفته پزشك تيم، ميزان مصدوميت بيرانوند بعد 

از گرفتن ام آرآي مشخص مي شود.

بلغارستان هم حريف ايران نشد

پنجمينبردمتوالي
باژنرال

اشرفرامينتيمملي

شيوانوروزي
گزارش

آگهي مجمع عمومي عادى بطور فوق العاده (نوبت اول) شركت تعاوني مسكن ايثارگران پگاه رزم آوران
تاريخ انتشار1402/06/18

      مجمع عمومي عادى بطور فوق العاده (نوبت اول) شركت تعاوني مسكن ايثارگران پگاه رزم آوران ساعت 15:00روز سه شنبه  مورخ 1402/07/18 در 
محل تعاونى واقع در : تهران ، چيتگر ، بلوار شهيدان عليمرادى ( كوهك ) ، كوچه نسيم نهم ، نبش ترگل دوم برگزار   مي شود . از اعضاي محترم تعاوني 

دعوت مي شود ، رأس ساعت مقرر در محل مذكور جهت اتخاذ تصميم نسبت به موضوعات ذيل در اين جلسه حضور بهم رسانيد ..
        الف ) طبق آيين نامه تبصره3 ماده 33 قانون بخش تعاونى در مجامع عمومى يك مرحله اى هر يك از اعضاى تعاونى مى تواند نماينده تام الاختيارى 
( از ميان اعضاء تعاونى يا خارج از آنان ) براى حضور در مجمع و اعمال رأى تعيين نمايد. تعداد آراء وكالتى هر عضو حداكثر سه رأى و هر شخص غير عضو 

تنها يك رأى خواهد بود عضو متقاضى اعطاى نمايندگى به همراه نماينده خود مى توانند تايك روزقبل از برگزارى مجمع به تعاونى مراجعه نمايد .
     ب ) رسميت اين جلسه با حضور نصف بعلاوه يك اعضاء تعاونى يا نمايندگان تام الاختيار آنها رسميت مى يابد و تصميماتى كه اتخاذ مى گردد براى 

كليه اعضاء اعم از حاضر و غايب نافذ و معتبر مى باشد .
    ج) ضمناً داوطلبان عضويت در سمت هاى هيأت مديره و بازرسي موظفند حداكثر 5 روز پس از صدور آگهى مجمع عمومي با دردست داشتن تصوير 

شناسنامه ، كارت ملى ، مدرك تحصيلى ، رسيد يا برگ  عدم سوء پيشينه جهت تكميل فرم كانديدتورى و ثبت نام به تعاونى  مراجعه نمايند .
  شرايط هيأت مديره : دارا بودن مدرك تحصيلي كاردانى يا بالاتر در يكي ازرشته هاي تحصيلي عمران ، معماري ، مالي ، حسابداري، مديريت ، حقوق 

، مكانيك ، برق و ساير رشته هاي مشابه ، يا سه سال تجربه مفيد مرتبط.
   شرايط بازرسى ، اشخاص حقيقي: دارا بودن مدرك تحصيلي كاردانى يا بالاتر در يكي از رشته هاي تحصيلي مالي ، حسابداري ، حقوقي و رشته هاي 
مشابه يا سه سال تجربه مفيد مرتبط ، عدم قرابت سببي يا نسبي تا درجه سوم از طبقه اول و دوم با هيأت مديره يا مديرعامل ، عدم اشتغال در تعاوني 

   اشخاص حقوقي : دارا بودن مجوز لازم براي تصدي بازرسي شركت ها ، فقدان ممنوعيت قانوني.
دستور جلسه :         

1-استماع گزارش هيأت مديره  و بازرس در سال 1398  الى 1401.
2-قرائت وتصويب صورتهاى مالى و گزارش حسابرسى 20 ساله .

3-طرح و تصويب بودجه پيشنهادي سال 1402 .
4-انتخاب اعضاى اصلى وعلى البدل هيأت مديره .

            هيأت مديره5-انتخاب بازرس اصلى وعلى البدل براى مدت يكسال مالى .

تاريخ انتشار 1402/06/18
آگهي  مجمع عمومي فوق العاده (نوبت اول)

شركت تعاوني مسكن ايثارگران پگاه رزم آوران
مجمع عمومي فـوق العاده (نوبت اول) شـركت تعاوني  مسـكن 
ايثارگـران پـگاه رزم آوران سـاعت 13:00 روز دو شـنبه  مورخ  
1402/07/03 در محـل تعاونى واقـع در : تهران ، چيتگـر ، بلوار 
شـهيدان عليمرادى ( كوهك ) ، كوچه نسـيم نهـم ، نبش ترگل 
دوم برگزارمي شـود. ازاعضاي محترم تعاوني دعوت مي شـود ،  
راس سـاعت مقرر درمحل مذكورجهت اتخاذ تصميم نسـبت به 

موضوعات ذيل حضور بهم رسانيد .
  الف )طبق آيين نامه تبصره3 مـاده 33 قانون بخش تعاونى در 
مجامع عمومى يك مرحله اى هر يـك از اعضاى تعاونى مى تواند 
نماينده تام الاختيـارى( از ميان اعضاء تعاونى يـا خارج از آنان )  
براى حضور در مجمع و اعمال رأى تعيين نمايد. تعداد آراء وكالتى 
هر عضو حداكثر سـه رأى و هر شـخص غير عضـو تنها يك رأى 
خواهد بود.(جهت اخذوكالتنامه عضومتقاضى اعطاى نمايندگى 
به همراه نماينده خودتا 24سـاعت قبل ازمجمع به محل تعاونى 

مراجعه نمايد) 
    ب ) رسميت اين جلسه با حضور حداقل دو سوم اعضاء تعاونى 
يا نماينـدگان تـام الاختيار آنها رسـميت مى يابـد وتصميماتى 
كه اتخاذمـى گرددبراى كليه اعضـاء اعـم ازحاضروغايب نافذو            

دستور جلسه :         معتبرمى باشد
تمديد مدت فعاليت تعاونى ( موضوع ماده 6   اساسنامه )

 هيأت مديره

 تاج در گفت وگو با »جوان«: 
 برگزاری دربی در قطر را تكذيب می كنم

 مغاير منافع ملی است


